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UITNODIGING LEDENVERGADERING

Geacht lid,

Het bestuur van de Vereniging Oud-Valkenburg nodigt u uit voor de algemene
ledenvergadering op

Donderd ag 2A april 2A23

De vergadering vindt plaats in de theaterzaal van het Dorpshuis en begint om 20.00
UUf. Vanaf 19.45 uur bent u van harte welkom en staan de koffie en thee voor u klaar.
De op deze agenda betrekking hebbende stukken zijn te vinden op onze website
b§p:tgldyAikqXb![geh-n1i en zullen tijdens de vergadering worden uitgereíkt.

De agenda voor deze avond is als volgt.

1. Opening door de voozitter
2. notulen vorige ledenvergadering 28 april2022
3. jaarverslag 2A22
4. rekening 2022
5. kascontroie
6. benoernrng kascontrolecommissie
7. begroting 2023
B. bestuursverkiezing

Aftredend en herkiesbaar zijn Henk lmthorn en Jaap Dubbeídam.
Tegenkandídaten zijn van harte welkom en kunnen worden ingediend tot 14 april
2023 bi de secretaris, ondersteund door minimaal tien leden.

9. voordracht tot benoeming drie ereleden
10. rondvraag
11. sluiting officieel gedeelte

Pauze

Na de pauze zal de heer Mark Ruis van het Historisch Genootschap Het Rijndorp een
presentatie houden over dit nieuwe genootschap en de geschiedenis van Katwijk aan de
Rijn.
Gerrit Russchenbergzal de avond afsluiten met een korte toelichting op de nieuwe expositie
over de vezetsheld Marinus Post.

Namens het bestuur
Jaap Dubbeldam
secretaris

Secr.: J. Dubbeldam, Schelphoek 12,2235 EWValkenburg, t 071-4075882; e; jdubbeldam@p3orion.nl
Oud-Valkenburg is een Algemeen Nut Beogende lnstelling (ANBI) bij beschikking d.d. 21 juni2010
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Verslag van de algemene ledenvergadering van de Vereniging Oud-Valkenburg
gehouden op donderdag 28 april2022 in de Theaterzaal van het Dorpshuits

Aanwezige bestuursleden: Nelly Smits (voorzitter), Henk lmthorn, Conie van Kralingen,
Herman Dijkhuizen, Leendert van der Ent en Jaap Dubbeldam {secretaris}
Afiruezig : Gerrit Russchenberg (penningmeester),

Aanwezig: 20 leden

1. Opening
De voorzitrer opent om acht uur de vergadering en verwelkomt alle aanwezigen.
Bericht van verhindering is ontvangen van vijf leden: mevrouw Sluijs-Varkevisser,
mevrouw L. van den Berg en de heren R. Chalik, W. van Rijn en H. Vingerling.
De voorzitter memoreert dat sinds de laatste vergadering in 2019 twee gewaardeerde
vrijwilligers zijn overleden, Corry Hoffmans en Bert Bos.
Als belangrijke gebeurtenis meldt de voorzitter, dat in 2021 de UNESCO status aan een
aantal locaties in Valkenburg is toegekend. Ook de mogelijke openstelling van het
Torenmuseum wordt genoemd, maar daar zijn nog vriiwilligers voor nodig.
Recent hebben zich een viertalvrijwilligers aangemeld, die met naam worden genoemd.
De penningmeester is verhinderd maar z'rjn plaats wordt ingenomen door Henk lmthorn.

2. Notulen vorige ledenvergadering gehouden op 25 april 2019
De notulen van de ledenvergadering zijn vooraf gepubliceerd op de website en ziin in de
zaal aan de aanwezige leden uitgereikt.
Cor Kromhout stelt de vraag hoe het staat met het oude graf naast de kerk. Henk lmthorn
beantwoordt de vraag en meldt dat Richard Onstenk er mee bezig is.
De heer de Mooij meldt dat er een lijst bestaat van de personen die in het verleden op
deze begraafplaats begraven zijn. Deze lijst is te vinden op een website.
De aanwezige leden hebben verder geen vragen, waarna de notulen worden goedgekeurd
en vastgesteld.

3. Jaarverslag
Het jaarverslag over het jaar 2021 is vooraf gepubliceerd op de website en heeft ook in de
recente Nieuwsbrief gestaan. De aanwezige leden hebben geen vragen of opmerkingen
over het jaarverslag.

4. Jaarstukken 2018
De plaatsvervangeÍ van de penningmeester geeft een korte toelichting op de exploitatie-
rekening en de balans van 2021. Ook de financiële stukken waren te bekijken op de

-L-



website. Ter plekke worden de stukken ook geprojecteerd op het scherrn en worden ze
aan de aanwezigen uitgereikt..
De heer Kromhout vindt het positief dat de vereniging over een aanzienlijk bedrag
beschikt. Er zijn verder geen vragen over.

5. De kascontrole
De kascontrolecommissie, deze keer bestaande uit de heer fulartien van Strjn en mevrouw
Linda Smit-van den Berg, hebben begin april de boeken brj de penningmeester
gecontroleerd. De heer van Stijn deelt namens de controlecommissie mee, dat de kas en
de stukken in orde zijn bevonden en stelt voor om aan de penningmeester daarvoor
decharge te verlenen. Dit voorstel wordt door de aanwezige leden bevestigd.
De heer Van Stijn rneldt nog dat tijdens de controle gebleken is, dat er een paar
onvoorziene posten zijn geweest in 2021 en dat er minder inkomsten zijn geweest door de
corona beperkingen.

6. Benoeming kascontrolecommissíe
De heer Van Stijn heeft door de corona wel drie jaar in de controlecommissie gezeten en
treedt nu terug en zijn plaats wordt ingenomen door het reserve lid, de heer Chalik.
Linda Smit-van den Berg blijft ook nog een jaar aan als lid..
Cor Kromhout meldt zich aan als nieuw reserve lid voor de kascontrolecommissie.

7. Begroting2A22
Henk lmthorn, de plaatsvervangend penningmeester geeft een korte toelichting op de
begroting vaar 2022, welke vooraf op de website bekeken kon worden.
Na deze toelichting hebben de aanwezige leden geen vragen en wordt de begroting
goedgekeurd.

8. Bestuursverkiezing
Voorafgaand aan de vergadering zijn er bry de secretaris geen andere kandidaat
bestuursleden aangerneld.
Door corona zijn er de afgelopen jaren geen bestuursverkiezingen geweest. En om in het
schema te blijven worden alle volgens het schema aftredende en herkiesbare
bestuursleden door de leden herkozen.

9. Rondvraag
De heer de Mooij brengt naar voren dat hij vindt dat de oude vlaE van de gemeente
Valkenburg, conform het besluit van 1952, weer moet worden ingevoerd. Hij pteit er voor
dat de vereniging hieraan gaat werken. Hij stelt voor om hiervoor een bijdrage van de
Wijkraad te vragen of anders via crowd funding.
De voorzitter zegt toe dat de vereniging dit gaat onderzoeken.
Cor Kromhout vraagt zich af of er contacten zijn met Oud Rijnsburg en Oud Katwijk. Deze
vraag wordt door de voorzitter beantwoord met een uitgebreide uitleg. Ja er zijn contacten.
Cor vraagt zich ook af of de vereniging zich bemoeit rnet de plaats van de paarden langs
de Tjalmaweg. Henk lmthorn meldt dat ze weer terug geplaatst zullen worden op min of
meer de zeÍfde plaats".

''10. Sluiting
Omstreeks 20.35 uur sluit de voozitter het eerste deel van de vergadering, waarna een
koffiepauze volgt tot negen uur.

-2-



Na de pauze houdt Leendert van der Ent een voordracht waarin hij de plannen uit de
doeken doet voor de realisering van het Romeins verleden in het dorp.
Na 15 minuten is het woord aan Hans van der Does, die een korte toelichting geeft op de
nieuwe website, die binnenkofi gestart zal worden.
Daarna volgt een fotopresentatie van recent gescande dia's afkomstig uit de collectie van
de heren Meurs en Van Dijk.
Aan het eind van de leuke presentatie doet Hans een oproep om mee te komen helpen
aan het opzetten van de beeldbank op de nieuwe website.

Om 22.00 uur sluit Nelly Smits, de voorzitter, de vergadering en bedankt zij de leden voor
hun aanwezigheid.

Jaap Dubbeldam
secretaris
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JA,ARVERSLAG 2022

Vanwege de 'lockdown' mocht het Torenmuseurn dit verenigingsjaar pas na 25 januari weer
open. En omdat iedereen weer moest wennen aan de nieuwe situatie duurde het nog even
voordat alles weer draaide. Zo heeft het bestuur pas in april weer vergaderd in de toren en is
er lang getwijÍeld of we in aprilwel een algemene ledenvergadering konden houden.
ïijdens de viering van Koningsdag was het ïorenmuseum nog niet (extrai geopend, nnaar de
Mart kon in september gelukkig weer ouderwets worden gevierd.
Een echt hoogtepunt was er dit jaar niet, maar het feit dat we alle beperkingen in verband
met de pandemie achter ons konden laten gaf de burger ween moed. Zoals hierna onder het
kopje Activiteiten te lezen is, is er wel het nodige gebeurd.

Activiteiten
Een eerste noemenswaardig feit was het plaatsen van de mijlpaal bij de kerk en de kubus bij
de pont. Op 11 februari werden deze objecten door wethouder Knape in beheer gegeven
aan de VOV.

Op uitnodiging van de VOV bezochten burgemeester Visser en wethouder Nagtegaal het
Torenmuseum op 6 april.
De VOV organiseerde op 7 april een bijeenkomst voor de leden van de Vereniging Rijnlandse
Geschiedenis in het Dorpshuis. Het was weer voor het eerst in drie jaar dat deze avond
gehouden kon worden.
Gedurende de eerste maanden van het jaar verzorgde de vereniging in het Dorpshuis een
kleine tentoonstelling over de opgravingen op het voormalige vliegveld. Op 22 april werd
deze expositie verwijderd en aansluitend werd begonnen met het inrichten van een
expositie over de bevrijding.
De VOV leverde op 23 april een bijdrage aan het herdenkingsconcert van de Valkenburgse
Harmonie in het Dorpshuis.
De Algemene Ledenvergadering werd dit jaar gehouden op 28 april. De 20 aanwezigen
konden na het huishoudelijke gedeelte kijken en luisteren naar een voordracht van Leendert
van der Ent over het binnen- buitenmuseum, gevolgd door een presentatie van oude foto's
verzorgd door Henk lmthorn. Hans van der Does gaf een korte toelichting op de beeldbank.
Op 1"0 mei was de jaarlijkse herdenking met scholieren van de Dubbelburg op de
erebegraafplaats naast het Torenrnuseum.
Vanaf 29 mei is het Torenmuseum ook op de zondagmiddag geopend.
Op initiatief van de ijsclub werd op zaterdag lL juniin de Dorpsweide een Markt Groot
Valkenburg georganiseerd. Uiteraard was de VOV ook aanwezig met een kraampje en mede
dankzij het mooie weer was het een geslaagde dag.



Op deze dag is ook de nieuwe website met succes geïntroduceerd.
Op woensdag 15 juni kreeg de VOV in Hotel Huis ter Duin in Noordwijk een check van 2.500
euro uitgereikt van de Rotary Noordwijk en omstreken.
Op 20 juni vond een eerste overleg plaats met kerkrentmeesters van de Hervormde Kerk

over het maken van een deurverbinding tussen de toren en de kerk.
De nieuwe wethouder cultuur Sonny Spek bezocht het ïorenmuseum op 29 augustus.
De deelname aan de Open Monumentendag op 1-0 septemberi voor het eerst in
samenwerking rnet de Hervormde kerk, zorgde voor 188 bezoekers aan het museum.
Na twee jaar Corona kon eindelijk weer de Mart gevierd worden. ln de ochtend van 1zl

september leverde dit 45 bezoekers op in het Torenmuseum.
Op 7 november overlegden een aantal bestuursleden met de gemeente en de provincie over
een mogelijk te stichten tweede Limes museum.
Op verzoek van het Dorpshuis heeft de vereniging op 8 november weer een tijdelijke
expositie ingericht in het Dorpshuis.
Op 10 november vond de gebruikelijke bijeenkomst voor leden en niet leden plaats in het
Dorpshuis met 48 aanwezigen. De bestuursleden Leendert van der Ent en Hans van der Does

namen weer de presentaties voor hun rekening.
Geen grote gebeurtenis maar wel het vermelden waard, is de terugkeer op 22 november van

het gerestaureerde Breitsax (zwaard), zodat het na drie jaar weer kon worden tentoon-
gesteld in de tijdlijn expositie.
Op 24 december werd bij het Torenmuseum de jaarlijkse Lichtjesavond georganiseerd,

samen met de Oranjevereniging en Arjan de Hertog uit Katwijk. Deze avond werd goed

bezocht.
ln de maanden april, juni, september en december is een Nieuwsbrief onder de leden
verspreid. Ook werden diverse artikelen en bijdragen aangeleverd voor de website van de

vereniging Rijnlandse Geschiedenis, het blad 'Zicht op Valkenburg' en voor lokale kranten.
Net als voorgaande jaren nam de VOV deel aan diverse lokale en regionale werkgroepen" Dit
waren onder meer:
de klankbordgroep voor de inrichting van de wijk Valkenhorst;
de klankbordgroep over de Cultuurhistorische Waardenkaart in Katwijk;
de Archeologische Werkgemeenschap Nederland;
de Stichting Canon van Katwijk;
de Werkgroep Romeinen in Katwijk;
het Erfgoedplatform van de gemeente Katwijk;
de Limestafel van Zuid-Holland;
de Stichting Historie Vliegveld Valkenburg;
het voorzitttersplatform van de plaatselijke museum verenigingen.

Torenmuseum
Op zaterdag 29 januari was het ïorenmuseum voor het eerst weer open voor het publiek.

Aanvankelijk was dat alleen op de zaterdagen, maar vanaf 29 mei is het ïorenmuseurn ook
op de zondagmiddag geopend, ook van 1"3,00 tot i.6.00 uur.
Op 12 april diende het ïorenmuseum als locatie voor een rerinie van L6 oud medewerkers
van de gemeente Valkenburg.
Veertig leerlingen van een gymnasium uit Amsterdam bezochten het ïorenmuseum op 22

april, gevolgd door 28 leerlingen van het Rijnlands Lyceum op 1"!uni.



Ook op 6 juli wist een groep gymnasium leerlingen het ïorenmuseum te vinden. Deze keer
kwamen ze uit Zoetermeer.
Tijdens de Open Monumentendag, op zaterdag 10 september, was het museum open van
11.00 tot 16.00 uur. Dit gebeurde voor het eerst in samenwerking met de Hervorrnde kerk
en leverde 188 bezoekers op.
Op 20 en 29 september kwamen 50 ambtenaren van de gemeente kennis maken met het
museum.
Op 15 november was er de jaarlijkse rondleiding voor scholieren van de basisschool en op 22
november werden de groepen 5 en 6 van de basisschool rondgeleid.
Op 28 november werd het ïorenmuseum bezocht door 1"5 personen afkomstig van de Leidse
Universiteit.
ln totaal bezochten dit jaar 783 bezoekers het ïorenmuseum
De plannen voor het uitbreiden van het Torenmuseum en het zichtbaar maken van het
Romeinse verleden buiten het museum zijn verder uitgewerkt. De aangevraagde subsidie
voor het zichtbaar maken van het verleden is grotendeels ontvangen.

Bestu ur en vriiwilliqers
Ook dit jaar bestond het bestuur uit dezelfde zeven personen: Nelly Smits (voorzitter), Henk
lmthorn, Gerrit Russchenberg ipenningmeester), Corrie van Kralingen, Herman Dijkhuizen,
Leendert van der Ent en Jaap Dubbeldam (secretaris).
Omdat er twee jaar niet vergaderd was met de leden vond er tijdens de ledenvergadering op
28 april een inhaalactie plaats en werden alle zeven bestuursleden weer herkozen.
Het bestuur heeft in 2022 acht keer vergaderd.
Samen met negentien vrijwilligers vormt het bestuur de werkgroepen, die elk een
onderdeel van het verenígíngswerk verzorgen. De VOV kon dit jaar vier nieuwe vrijwilligers
verwelkomen. Helaas overleed op 1-5 april de oud vrijwilliger Bert Bos.
h 2A22 waren er acht werkgroepen:
Beheer toren/Technische Dienst, Collectiebeheer, Communicatie, fducatie, Exposities,
H istorisch onderzoek, vrijwilligers en visualisering romeins verleden.
De werkgroep Collectiebeheer is het hele jaar door bezig geweest met het inventariseren
van de collectie van de vereniging. Ook is begonnen met het aanmaken van een beeldbank
waarop een selectie van foto's op de website te zien zullen zijn. Hiervoor is nieuw materiaal,
zoals een harde schijf, een beeldscherm en een A3 scanner/printer en nieuwe software
aangeschaft.

De werkgroep Educatie heeft de diverse rondleidingen voor scholen georganiseerd en heeft
ook gewerkt aan het plaatsen van de informatiebordjes bij de graven op de erebegraafplaats
Door de werkgroep Communicatie zijn de vier Nieuwsbrieven en een aantal artikelen
geproduceerd. Op 11juni is de nieuwe website geïntroduceerd.
De werkgroep Ëxposities heeft onder meer een aantal expositie in Het Dorpshuis verzorgd en
was nog bezig met de afronding van de vernieuwde exposities.
Bij Historisch onderzoek lag de nadruk op de samenstelling van een boekje over de kwekers
in Valkenburg.
De werkgroep Visualisering romeins verleden heeft diverse replica's en een maquette laten
vervaardigen.
Op 7 juli was er een goede opkomst bij een gezellige vrijwilligersbijeenkomst met voldoende
eten en een drankje.



Ook de opkomst tijdens een informele bijeenkomst voor vrijwilligers en het bestuur in het

Dorpshuis op 3 november was erg geslaagd. Slechts vijf personen waren verhinderd. Het was

een gezellig samenzijn onder het genot van een drankje, waarbij afscheid werd genomen van

de beheerder van de oude website, Klaas van den Broek.

De website is het hele jaar in de lucht geweest en wordt zeer regelmatig bezocht.

Op 31 december 2022 konden we weer een stijging van het ledenaantal noteren van 263

naar 272.

HuisvestinA van de vereniging
De huisvesting van de vereniging onderging geen noemenswaardige verandering.
Het baarhuisje aan de Ringweg is het hele jaar in gebruik geweest als opslagruimte. Een

kleine lekkage is verholpen. Ook zijn een aantal incourante zaken afgevoerd.

Het Torenmuseum in de kerktoren aan het Castellumplein bevat vaste exposities op drie
verdiepingen. Op de 4" verdieping is een permanente expositie over Ravelli en er bevindt
zich een boekenkast met een verzameling boeken die op de een of andere manier met
Valkenburg te maken hebben. Ook staan er fotoboeken die ingezien kunnen worden. Deze

verdieping wordt ook gebruikt als vergaderruimte.
De huur van de toren is dit jaar verhoogd en ook de energiekosten zijn hoger uitgevallen.

Het doorslaand vocht in de trapopgang van het museum is nog steeds niet verholpen. Een

ander punt van zorg was de kapotte airco op de zesde verdieping, maar deze is inmiddels

vervangen. Eind juli zijn alle sloten van het Torenmuseum vervangen.

Het was na twee jaar weer even wennen, maar al met al kunnen we tevreden terugkijken op

een jaar waarin het nodige is gebeurd.

Maart 2023
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Exploitatie rekening 3L-L2-2AZ0

Overige kosten

Resultaat

Vereniging Oud Valkenburg

€ 3.887,

€ 3.887,00

Nieuwe Websiïe

Post

Kubus Mijlpool)

€ 5.200,00 € 6.150,00

PM
Boek kwekers
Boek 1940 1945 3e druk

€ 1.534,00
€ L42,00

€ 1.s00,00
€ 1.000.00


